
Hola,  soc la Marina de Régil, mare d’en Pau Nosàs de
1rA i d’en Guillem Nosàs de 4rD. Presento la meva
candidatura com a representant de famílies al Consell
Escolar de l’INS Leonardo da Vinci per tres raons:

1. M’agradaria representar a les famílies dels
alumnes al Consell Escolar.

2. A l’AFA de l’Escola la Floresta em vaig implicar
en la construcciò d’una escola de qualitat, inclusiva,
segura, intercultural, coeducativa i compensadora de

desigualtats. Crec que a secundària també ens hem d’implicar i lluitar per a defensar
els mateixos ideals.

3. A secundària les famílies no estem físicament presents al centre com passava a
primària, però el nostre paper és igualment important. Hem de participar al Consell
Escolar per a ser protagonistes actius de l’educació de les nostres filles i fills i
transmetre la veu de les famílies en les qüestions que ens inquieten.

Per tot això em comprometo a:
1. Assistir al Consell Escolar amb
actitud oberta i constructiva, afavorint
un clima dialogant i participatiu.
2. Informar a les famílies dels temes a
tractar al Consell Escolar, recollir les
inquietuds i presentar amb claredat les
propostes.
3.Prendre nota dels acords i informar
a les famílies fent servir els mitjans
tecnològics disponibles.

Si vols fer arribar la teva veu i vols
formar part activa de la comunitat
educativa del centre, t’animo a
participar a la votació de dimecres, 24
de novembre a la Biblioteca, de 12:30
a 15:00h. I si et sents identificada amb
el que he dit i vols confiar el teu vot a
la meva candidatura, prometo no defraudar-te, vota’m com a representant de les famílies.

Marina de Régil Amorena


